
 
Pär Svensson 
 

11:22 (för 5 timmar sedan) 
 
 
 till Örnhagen, Birgitta, Berndt, mig, Hans, Kent, Magnus, Tamme, Tomas 

 
 

Tack till er båda och självklart hade det varit intressant och spännande att träffa 
styrelsen, både den gamla och den eventuellt nya, men det går tyvärr inte. Jag 
hoppas att ni får ett givande årsmöte och att vi alla tillsammans, var och en på sitt 
sätt, kan driva SDHF framåt. /P 

 


